
Zastupitelstvo města Šlapanice

Z Á P I S  
z 15. zasedání Zastupi telstva města Šlapanice,

které se konalo dne 25.1.2017

od 17:00 hodin v zasedací místnost i  Městského úřadu Šlapanice

Př í tomni : J iř ina Bur ianová, Ing. Pavel  Hermann, Pavel  Horák, Ing. Petr  Horák, Ing. 

Zdeněk Kadlc,  Aleš Karásek, Mgr.  Michal  Klaška, J iř í  Kopeček, Ing. Ivo 

Kouř i l ,  Mar ie Králová, Mgr.  Kateř ina Migdauová, Ing. Gabriela 

Riegerová,  MVDr.  Radek Růžička, Tomáš Sova, Ing. Miroslav Staněk, 

Mgr.  Michaela Trněná,  Bc. Ivan Vavro, Ing. Pavel  Zmeškal ,  Jan 

Zycháček

Omluveni : Ing. Pavel  Linhart ,  Mgr.  Zdeněk Novák

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení

Starostka zahájila 15. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin a přivítala 

přítomné zastupitele a občany. Upozornila na nahrávání průběhu zasedání, záznam bude 

zveřejněn na infokanálu a youtube.  Předala slovo místostarostovi, který bude dále řídit zasedání 

zastupitelstva.

Místostarosta konstatoval, že je přítomno 18 členů zastupitelstva. Ze zasedání omluven Zdeněk 

Novák, Pavel Linhart. Paní Jiřina Burianová se na zadesání dostaví později.

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele

Místostarosta - zapisovatelkou jmenována paní Markéta Grozertová; sčitatelkou paní Olga 

Zedníčková.

3. Určení ověřovatelů zápisu

Místostarosta - za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé:  Jiří Kopeček a Zdeněk Kadlc. Oba 

ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.

4. Schválení programu jednání

Místostarosta -  informoval o doplnění podkladu k bodu č. 11, rezignace pana Růžičky z funkce 

radního. Pod bodem č. 12 bude projednáno rozpočtové opatření. Poté přečetl program jednání.

č . Bod jednání /  Předkladatel,  Př izváni

1.
Zahájení

Předkládá: starostka

2.
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Jmenování zapisovatele a sč i tate le

Předkládá: starostka

3.
Určení ověřovatelů  zápisu

Předkládá: starostka

4.
Schválení programu jednání

Předkládá: starostka

5.
Kontrola úkolů  z minulého zasedání

Předkládá: starostka

6.

Ukončení projednávání  změny č .  9  ÚP Šlapanice

Předkládá: Mgr.  Michal  Klaška

Př izváni :

7.

Pravidla tvorby a čerpání sociálního fondu

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

8.

Rozpoč tové opatření č .  1/2017

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

9.

Veřejnoprávní smlouva TJ Sokol Šlapanice

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

10.

Dotace HZS JMK

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

11.

Určení poč tu č lenů  rady města

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

12.

Informace o provedených rozpoč tových opatřeních

Předkládá: Mgr.  Michaela Trněná

Př izváni :

13.
Informace ST, MST, TAJ

Předkládá: starostka

14.

Informace z výborů  zastupi te lstva

Předkládá: starostka

Př í lohy:  Zápis z KV

15.
Diskuze č lenů  ZM

Předkládá: starostka

16.
Diskuze občanů

Předkládá: starostka

17.
Závěr

Předkládá: starostka

V rozpravě vystoupili:

Horák Pavel
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• navrhl změnu programu - projednat bod č. 8 až po projednání bodů č. 9 a č. 10.

Místostarosta

• předal slovo paní Havlíčkové.

Havlíčková Anna

• pořadí bodů je navrženo správně. Nejprve musí být schváleno rozpočtové opatření, potom 

mohou být schváleny dotace.

PRO hlasovali:

Herman Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 

Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, 

Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček Jan.

Hlasování 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání

V 17:06 se dostavila va veřejné zasedání zastupitelstva města paní Jiřina Burianová. Přítomno 19 

členů zastupitelstva.

Momentálně neevidujeme žádné úkoly.

6. 1/15/ZM/2017 Ukončení projednávání změny č. 9 ÚP Šlapanice

Zastupitelstvo města Šlapanice dne 17.02.2016 v souladu s § 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 

183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších 

předpisů, schválilo pořízení změny č. 9 platného územního plánu sídelního útvaru Šlapanice (dále 

ÚP SÚ Šlapanice), spočívající ve stanovení lhůty k pořízení územní studie lokality XVIII do data 

31.12.2020.

Zadání změny č. 9 ÚP SÚ Šlapanice včetně vyhodnocení požadavků a vyjádření k návrhu zadání 

změny č. 9 ÚP SÚ Šlapanice bylo zastupitelstvem schváleno dne 15.06.2016.

Dne 03.08.2016 pořizovatel oznámil projednávání návrhu změny č. 9, společné jednání o návrhu 

s dotčenými orgány se konalo dne 30.08.2016. Stanovisko KrÚ k návrhu a vypořádání připomínek 

obdržel pořizovatel dne 23.11.2016.

Správní lhůty předepsané stavebním zákonem pro řízení o návrhu včetně veřejného projednání 

návrhu změny nebylo po obdržení stanoviska KrÚ možno zvládnout do data 31.12.2016, které bylo 

zároveň (s odkazem na přechodné ust. č. 5 zákona č. 350/2012 Sb., o změně stavebního zákona) 

datem, kdy pozbyl platnosti regulativ ÚP SÚ Šlapanice prověřit územní studií využití lokality XVIII. 

Od 01.01.2017 je tedy další projednávání návrhu změny č. 9 ÚP SÚ Šlapanice bezpředmětné.

V rozpravě vystoupili:

Maixner Jan ml.

• vystoupil jako zástupce několika vlastníků pozemků, jmenovitě p. Žáka, p. Dědka a rodiny 

Maixnerových. Upozornil, že dochází k znehodnocování pozemků. Domnívá se, že jsou to 

další obstrukční kroky radnice města Šlapanice v rámci toho, aby byla zastavena výstavba. 

Máme za to, že toto dočasné opatření bude i zpracováno ve stejném duchu nového 
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územního plánu. Tyto kroky jsou cílenou snahou o zabránění ve výstavbě. V případě že bude 

územní studie provedena a tato výstavba povolena, jsme připraveni případně darovat 

pozemky pro obchvat Slatiny. V opačném případě budeme činit veškeré obstrukční kroky z 

naší strany. Dle zástupce se nejedná o rozšiřování Šlapanic, ale města Brna a Slatiny.

Místostarosta

• informoval, že došlo k nepochopení schvalování usnesení. Pokud schválíme navrhované 

usnesení, tak ukončujeme přípravu změny č. 9, tudíž se ani neprodlužuje lhůta pořízení 

územní studie. Poté přečetl usnesení.

Starostka

• ohlásila střet zájmů. Informovala, že probíhá VŘ na zpracovatele územních studií, konkrétně 

na území u Slatiny. 

Maixner Jan ml.

• vyjádřil názor, že se jedná o rozšiřování Brna a znehodnocování jejich pozemků.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

ukončení projednávání změny č. 9 ÚP SÚ Šlapanice.

PRO hlasovali:

Burianová Jiřina, Herman Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova 

Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček Jan.

ZDRŽEL SE hlasování: Horák Pavel.

Hlasování 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

7. 2/15/ZM/2017 Pravidla tvorby a čerpání sociálního fondu

ZM je předkládána změna pravidel Tvorby a čerpání sociálního fondu. Změna obsahuje úpravu 

vyplácení odměny při životních jubileích, nově se jedná o vyplácení finančního daru.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

pravidla Tvorby a čerpání sociálního fondu.

PRO hlasovali:

Burianová Jiřina, Herman Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška 

Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička 

Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček 

Jan.
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Hlasování 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

8. 3/15/ZM/2017 Rozpočtové opatření č. 1/2017

Na základě žádosti o poskytnutí dotace Tělocvičné jednotě Sokol Šlapanice u Brna a žádosti 

o finanční příspěvek pro Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje, je navrhováno 

rozpočtové opatření se zvýšením celkových výdajů o 794.000 Kč. Zvýšení výdajů bude kryto 

zapojením prostředků minulých let.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

1.Rozpočtové opatření č. 1/2017 se zvýšením celkových výdajů o 794.000 Kč a 

financováním ve výši 794.000 Kč.

PRO hlasovali:

Burianová Jiřina, Herman Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška 

Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička 

Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček 

Jan.

Hlasování 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

9. 4/15/ZM/2017 Veřejnoprávní smlouva TJ Sokol Šlapanice

Tělocvičná jednota Sokol Šlapanice u Brna požádala o uvolnění příspěvku na financování 

spoluúčasti rekonstrukce budovy sokolovny dotované z dotačního programu MŠMT 133510. 

Spolufinancování akce bylo schváleno na 8. zasedání ZM dne 27.01.2016.

V rozpravě vystoupili:

Kouřil Ivo

• oznámil střet zájmů – jako jednatel TJ Sokol Šlapanice.

Kadlc Zdeněk

• ohlásil střet zájmů – jako funkcionář TJ Sokol Šlapanice.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

1.poskytnutí investiční dotace Tělocvičné jednotě Sokol Šlapanice u Brna, IČO 18565816 ve 

výši 724.003,90 Kč.

2.Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace ev. č. 0007/2017.

PRO hlasovali:

Burianová Jiřina, Herman Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška 

Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička 

Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček 

Jan.
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Hlasování 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

10. 5/15/ZM/2017 Dotace HZS JMK

ZM je předkládána žádost Hasičského záchranného sboru Jihomoravského kraje o finanční 

příspěvek na opravu topného systému PS Pozořice.

Starostka

• přivítala ředitele územního obvodu plk. Ing. Mojmíra Richtra a předala mu slovo.

Richtr Mojmír

• poděkoval za přivítání a představil svého nástupce, mjr. Ing. Svobodu.

• zdůvodnil podání žádosti o dotaci.

• finanční prostředky budou použity na opravu topného systému PS Pozořice.

Starostka

• poděkovala panu Richtrovi a otevřela diskuzi.

V rozpravě byla řešena výše dotace, padl návrh poskytnout dotaci v požadované výši 150.000 Kč. 

Následně vznikl protinávrh usnesení, o kterém se hlasovalo.

Havlíčková Anna

• do rozpočtového opatření prosí vložit i § 5599.

Starostka

• využila skutečnosti, že se zasedání účastnili zástupci HZS a poděkovala jim za spolupráci.

Richtr Mojmír

• poděkoval zastupitelům.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

1.dotaci ve výši 70.000 Kč pro Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje IČO 

70884099.

2.Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace ev. č. 0008/2017.

Protinávrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

dotaci ve výši 150.000 Kč pro Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje IČO 70884099.

II. Zastupitelstvo města schvaluje

Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace ev. č. 0008/2017.

III. Zastupitelstvo města ukládá 

radě města provést rozpočtové opatření. 
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PRO hlasovali:

Burianová Jiřina, Horák Pavel, Horák Petr, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, 

Migdauová Kateřina, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, 

Zycháček Jan.

PROTI hlasovali: Herman Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Riegerová Gabriela, Změškal Pavel.

Hlasování 

Pro: 14, Proti: 5, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

11. 6/15/ZM/2017 Určení počtu členů rady města

Členové koalice SNK Čisté Šlapanice, SNK Nezávislí 2014 a SNK Změna pro Šlapanice se dohodli 

se zbývajícím členem ODS na ukončení koaliční spolupráce k 31.12.2016. Dnem 04.01.2017 

rezignoval na funkci člena rady města pan Zdeněk Kadlc a dnem 23.01.2017 rezignoval na funkci 

člena rady pan Radek Růžička.

V průběhu funkčního období je možno změnit počet členů rady obce na minimální počet 5 členů, 

přičemž musí být zachováno pravidlo lichého počtu a počet členů nesmí přesáhnout jednu třetinu 

členů zastupitelstva obce.

Starostka

• návrhem na snížení počtu členů se přibližujeme městům podobné velikosti, např. Slavkov, 

Kuřim. Připomněla, že rozhodujícím a nejvyšším orgánem je zastupitelstvo, které přijímá a 

dělá veškerá zásadní rozhodnutí. Kdežto rada města je výkonným orgánem.

Dále se diskutovalo o počtu členů rady města. Padly návrhy, aby počet zůstal zachován na 7 

členech tak, jak bylo stanoveno na začátku volebního období. Pánové Kadlc a Růžička vysvětlili 

důvody, které je vedly k podání rezignace.

I. Zastupitelstvo města stanovuje

počet zvolených členů Rady města Šlapanice na pět členů.

PRO hlasovali:

Herman Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Migdauová Kateřina, 

Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Změškal Pavel.

PROTI hlasovali: Burianová Jiřina, Horák Pavel, Horák Petr, Kouřil Ivo, Králová Marie, Sova 

Tomáš, Zycháček Jan, Vavro Ivan.

Hlasování 

Pro: 11, Proti: 8, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

12. Informace o provedených rozpočtových opatřeních

RM provedla rozpočtové opatření č. 17/2016 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů o 

2.047.000 Kč.

RM provedla rozpočtové opatření č. 19/2016 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů o 

296.400 Kč.

Stránka 7 z 13



RM provedla rozpočtové opatření č. 20/2016 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů o 

1.143.700 Kč.

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatření č. 17/2016, 19/2016 a 20/2016.

13. Informace ST, MST, TAJ

Starostka

• probíhá jednání na rekonstrukci krajských komunikací, především silnice Brněnská, vedoucí 

do Slatiny.

• probíhá jednání na Magistrátě města Brna o vybudování světelné křižovatky ve Slatině u 

kostela. 

• je vypsáno výběrové řízení na dvě územní studie týkajících se výstavby u Slatiny a nábřeží 

Říčky.

• informace o získání dotace na revitalizaci zeleně Ponětovického rybníka.

Místostarosta

• o kolaudaci čističky odpadních vod na skládce.

• o projektu na optimalizaci veřejného osvětlení.

• zveřejněna zadávací dokumentace na veřejnou zakázku „bezdrátový rozhlasu a 

protipovodňová opatření“.

• Dobrovolný svaz obcí Šlapanicko převzal dokumentaci pro vybudování cyklostezky.

Tajemník

• o spuštění veřejné WIFI sítě v budovách Městského úřadu ve Šlapanicích na Masarykově 

náměstí a v Brně na ulici Opuštěné. Pracuje se i na rozšíření pro budovu zdravotního 

střediska a městského parku. 

14. Informace z výborů zastupitelstva

Staněk Miroslav

• schůzka Finančního výboru proběhne 30.1.2017. Budou projednána pravidla dotací pro 

spolky na rok 2017.

Místostarosta

• předseda Kontrolního výboru není přítomen. Máme k dispozici zápis z KV. Předal slovo 

předsedovi Osadního výboru.

Hýbela Rudolf

• podány informace ze schůze osadního výboru konané dne 16.1.2017.

15. Diskuze členů ZM

Migdauová Kateřina
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• přečetla informaci k podpoření lidských práv a připojení se k celosvětové kampani: Vlajka pro 

Tibet.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

1. vyvěšení tibetské vlajky na budovách MÚ Šlapanice v rámci celosvětové kampaně „Vlajka 

pro Tibet“  dne 10.3.2017.

PRO hlasovali: Horák Petr, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Změškal Pavel, Zycháček Jan.

PROTI hlasovali: Karásek Aleš, Kopeček Jiří.

ZDRŽELI SE hlasování: Burianová Jiřina, Herman Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Klaška 

Michal, Sova Tomáš.

Hlasování 

Pro: 11, Proti: 2, Zdrželo se: 6, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

Horák Pavel

• reakce na informace od pana Staňka: zda měnit pravidla dotací pro spolky nyní, jestli by 

nebylo vhodnější připravit až na rok 2018.

Staněk Miroslav

• letos budou vyhlašovány dva grantové programy - pro sport a pro volný čas. Je potřeba 

upravit pravidla, abychom se dostali do souladu se zákonem.

Starostka

• důležité informovat spolky, kdy mohou podávat žádosti a kdy budou dotace vyplaceny.

Staněk Miroslav

• prezentace nových pravidel proběhne během února, žádosti o dotace mohou podávat od 7.3. 

do 7.4.2017. Vize výplaty dotací je do konce prázdnin.

Horák Pavel

• reagoval na výrok starostky, že dotace nebyly v monulosti vždy vypláceny včas.

Kouřil Ivo

• jménem Sokola poděkoval za schválení dotace a informoval, že dotace je již využívána na 

rekonstrukci TJ.

• dále upozornil na špatný stav komunikace směrem do Jiříkovic.

• návrh na projednání s Bonagrem o přetěžování silnic.

• dotaz na regionální vysílání, kde starostka vystoupila s informací o koupě ICEC za 20 milionů 

korun.

Starostka

• silnice na Jiříkovice je již zahrnuta v plánu rekonstrukcí komunikací.
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• s firmou Bonagro jednáme v současnosti spíše o příspěvku na vybudování komunikace 

Zemědělská.

• informace z regionálního vysílání o koupi areálu ICEC není nová, projednáváno již delší dobu 

a zastupitelstvu bude předkládán návrh Kupní smlouvy, kde bude konkrétní částka určitě 

předložena.

Horák Pavel

• dotaz, jestli bude předložena studie proveditelnosti a míra znečištění a jestli dojde k navýšení 

garance.

Starostka

• pokud dojde k navýšení garance státem, tak aktualizaci rizika by mělo financovat Ministerstvo 

financí. Proto město nepřikročilo k aktualizaci dokumentů. Poslední studii zjištění rizik nechala 

zpracovat ČIŽP v roce 2015. Připomněla, že dosud nejsme vlastníkem areálu, tudíž 

nemůžeme činit další kroky.

Králová Marie

• otevřela téma očkování zaměstnanců. Ověřeno na zdravotní pojišťovně, že byla možnost 

proplacení očkovací látky přímo pojišťovnou. Dotázala se, proč nebyla oslovena komise.

Tajemník

• bylo projednáno s hygienou, která doporučila společnost, které očkování provádí. Příspěvky 

pojišťoven nebyly řešeny.

16. Diskuze občanů

Spáčilová Pavlína

• dotaz na starostku, jestli jsou nějaké nové informace od paní Hamplové (záležitost bytů 

Švehlova).

Starostka

• v prosinci proběhlo společné jednání, připomínky nájemníků byli předány znalcům, ve dnech 

2. 1. 2017 proběhla prohlídka bytů, znalci doplňují posudek.

Spáčilová Pavlína

• pro zjednodušení komunikace paní Spáčilová navrhla komunikovat napřímo s panem 

Jouklem.

Starostka

• preferuje komunikaci přes právního zástupce města.

Kuchta Zdeněk

• navázal na paní Spáčilovou a žádá termín, kdy se město vyjádří.

Starostka
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• předpokládá, že během února proběhnou další společná jednání, kde budou sděleny nové 

informace. Připomíná, že město čekalo na znalecký posudek nájemníků půl roku.

Zycháček Jan

• se dotázal, jak se posudky lišily.

Starostka

• rozptyl posudků byl značný, proto panuje neshoda mezi znaleckými posudky.

Zycháček Jan

• požádal o upřesnění, co znamená značný.

Starostka

• až 3miliony.

Joukl Zdeněk

• zastupitelům rozdal výsledky znaleckých posudků. Shrnul dřívější dění kolem posudků a 

postupu města. Vyjádřil se k posudkům.

Starostka

• upozornila, že Mgr. Joukl neměl vystupovat bez přítomnosti právního zástupce města a ani 

zástupci města nebudou bez přítomnosti právní zástupkyně města věci projednávat. Slíbila, 

že se s nájemníky spojí a věc bude dál řešena i s paní Hamplovou, zástupkyní města.

Sobotka Václav

• vystoupil na téma o.p.s. Mohyla míru - Austerlitz. Vyjádřil se k soše Napoleona na kruhovém 

objezdu v Bedřichovicích. Pochválil příspěvek pana Vavra z minulého ZM na dané téma. 

• vyjádřil pochybnosti o řízení a činnosti o. p. s. Mohyla míru - Austerlitz vzhledem k zápisům v 

rejstříku.

• Bytové družstvo Šlapanice - požádal o aktualizaci informací v rejstříku.

• zveřejnění fotografií z akce 19. 12. 2016, které bylo označeno jako „Sváteční“ večeře se 

seniory.  Přiklání se o označení „Vánoční“ večeře se seniory.

• ICEC Šlapanice – problém přirovnává ke sporu z minulého volebního období - Průmyslová 

zóna.

• nesouhlasí s názorem, že je potřeba koupit areál a teprve potom zjistit, jaké jsou tam 

ekologické zátěže. Popsal možnost čištění hlíny v Ostravě. Všechny původní materiály by 

měly být přístupné všem zastupitelům.

Místostarosta

• reagoval na Bytové družstvo Šlapanice. V roce 2014 proběhla ustavující schůze, kde byl 

zvolen nový předseda a místopředseda. Uznal, že nebyly schváleny nové stanovy, nesešel 

se potřebný počet členů ke změně stanov.

Starostka

• se vyjádřila k připomínce sochy Napoleona. Jedná se o záležitost obce Podolí.

• příspěvek k o. p. s. Mohyla míru - Austerlitz předá předsednictvu k jednání a případné 

nápravě.
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• koupě areálu ICEC: souhlasí, že je potřeba se dostatečně seznámit s podklady. Dokud 

nebude město majitelem areálu, nemá možnost ovlivňovat, co se tam děje. Existuje 

projektová dokumentace na sanaci z roku 2010, kde je hodnota sanace vyčíslena na 120 

milionů korun bez DPH. Zastupitelé ji dostanou k dispozici.

Horák Pavel

• ICEC - souhlasí s názorem pana Sobotky. Navrhuje dokumentaci z roku 2010 aktualizovat.

Místostarosta

• slovem rozvoj areálu není myšleno bytová výstavba. Vize pro občany v podobě rozvoje 

služeb nebo vzniku zelených ploch ve městě. Bude to otázka architektonické soutěže. V 

současné době jsou domluvené schůzky s KHS JMK a ČIŽP, jak se dále posunovat a co je 

možné pro areál udělat.

Starostka

• vyjádřila názor na areál jako na hrozbu pro zdraví obyvatel uprostřed města. Znečištění se 

šíří dál územím.

Zycháček Jan

• uvedl názor, že teď je ekologická zátěž na vlastníkovi areálu, tak by měl konat vlastník.

• uvedl příklad Ostramo Ostrava. Čištění areálu už stálo 19 miliard korun a stále není vyčištěn. 

Souhlasí s vlastnictvím areálu, ale za jiné peníze.

Vavro Ivan

• co se týče ceny, město by si mělo uvědomit, že je v lepší pozici, než vlastník.

• odstranění zátěže - technologie se stále mění a s ní i ceny. Chtějme tedy aktuální názor 

odborných firem. Další věc je právní hledisko.

Zmeškal Pavel

• o. p. s. Mohyla míru - Austerlitz zastoupena panem J. Klaškou a V. Horákem. Ve stanovách je 

uvedeno, že zástupci města by měli 1x ročně předstoupit a referovat o činnostech 

společnosti.

Starostka

• také členem předsednictva, informace o činnosti společnosti může také poskytnout.

Vavro Ivan

• souhlasí s myšlenkou pana Sobotky, jak se veřejnost staví k problematice o. p. s. Mohyla 

míru - Austerlitz. Socha Napoleona je v rozporu. Více lidí se přiklání k tomuto názoru.

17. Závěr

Místostarosta

• poděkoval a ukončil diskuzi občanů. Poděkoval za účast a předal slovo starostce.

Starostka

Stránka 12 z 13



• pozvala občany Brněnských Polí na akci setkání s vedením města, které proběhne dne 7. 2. 

2017 v restauraci Chaloupka. Závěrem pozvánka na městský ples, který se koná 11. 2. 2017.

Starostka ukončila zasedání v 19:10 hodin.

Mgr. Michaela Trněná

starostka

Zapisovatelé: 

Markéta Grozertová

referentka sekretariátu starostky

Ověřovatelé: 

Jiří Kopeček

zastupitel

Ing.Zdeněk Kadlc

zastupitel
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